

LANGUAGE OF WORK (CONTINUED)

OBJECTIVE	ACTIVITY	DEADLINE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
To assess the satisfaction of employees regarding the use of French as a language of work in order to determine precisely which directions to take in this area.	1. Conduct of a survey which should provide a description: - of the employees' day-to-day experience with regard to the use of French; - of expectations of these employees; - of attitudes and habits; - of the problems raised.			X	X	
	2. Survey of a cross section of the various employee groups in order to determine and analyse the factors explaining why professional training is not given in French even though it is offered.			X		

M\* - maintained  
R\* - revised

LANGUE DE TRAVAIL (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	ÉCHÉANCE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
Juger la satisfaction des employés quant à l'usage du français comme langue de travail afin de préciser les orientations à prendre dans ce domaine.	1. Conduite d'une enquête qui devrait donner une description: - de la situation vécue quotidiennement par les employés quant à l'usage du français; - des attentes des employés; - des attitudes et des habitudes; - des problèmes soulevés.			X	X	
	2. Sondage auprès d'une clientèle représentative des divers groupes d'employés afin d'identifier et d'analyser les facteurs expliquant les raisons pour lesquelles la formation professionnelle n'est pas donnée en français même si elle est disponible.			X		

M\* - maintenue  
R\* - révisée